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V letošním roce jsem se rozhodl zateplit náš dům u Přibyslavi.  
Z mých dosavadních zkušeností z oblasti stavebnictví vím, že vybírat firmu jen 
podle ceny za dílo není to nejlepší řešení, neméně důležitý je i přístup  
pracovníků a navrhovaná technická řešení. Provedení zateplení našeho domu 
nebylo zrovna jednoduché, zdivo bylo nerovné, původní omítka nebyla všude ve 
stejné síle,někde nebyla vůbec atd. 
Výběr firmy PROFIBAU CZ s.r.o. zastoupenou p.Josefem Černým byl z mého pohledu 
správnou volbou. Po předchozím podrobném vysvětlení návrhu technologie řešení 
(zabudování parapetů,vyrovnání nerovností různými tloušťkami polystyrenových 
desek ,vložení dilatačních profilů …), navržení materiálu a ceny daného řešení 
následovala bezproblémová realizace prací s dodržením jejich kvality, termínů 
a cenových relací. 
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